
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa 15.02.2012 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:40 h. v miestnosti č. 107/2 v budove  
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní:                   Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, JUDr. Ivo Nesrovnal,  
                                   Jozef Drahovský, Ing. Katarína Augustinič, plk. Ing. Ivan Lechner 
                                     
Ospravedlnili sa: Radovan Jenčík, Ing. Martin Borguľa 
  
Neprítomní:    - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Prítomných oboznámil  
s upraveným programom rokovania. 
 
 
Upravený program rokovania: 
 
1.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 24.01.2012. 
2.  Návrh na zmenu organizácie trolejbusovej dopravy. 
3.  Návrh na zmenu organizácie električkovej dopravy. 
4.  Návrh organizácie, výkonov a finančného príspevku MHD z rozpočtu mesta v roku 2012. 
5.  Prezentácia tvorby územného generelu dopravy BSK. 
6.  Návrh plánu činnosti KDIS pre rok 2012. 
7.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6            za: 6          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo d ňa 24.01.2012 
  
K záznamom z rokovaní komisie zo dňa 24.01.2012 neboli žiadne pripomienky. 
 
K bodu 2 
Návrh na zmenu organizácie trolejbusovej dopravy. 
 
Materiál uviedol Ing. Ľubomír Belfi, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ DPB, a.s. 
a Ing. Bronislav Weigl, riaditeľ úseku prevádzky a techniky DPB, a.s. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
schva ľuje 
 
predložený materiál „Návrh na zmenu organizácie trolejbusovej dopravy“ s výnimkou 
dopravno-technických riešení a s pripomienkami zástupcov magistrátu. 
 



Hlasovanie:      prítomní: 6          za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Návrh na zmenu organizácie elektri čkovej dopravy. 
 
Materiál uviedol Ing. Ľubomír Belfi, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ DPB, a.s. 
a Ing. Bronislav Weigl, riaditeľ úseku prevádzky a techniky DPB, a.s. Počas diskusie sa 
predkladateľ rozhodol materiál stiahnuť z rokovania. 

Počas diskusie komisia zistila, že materiál nebol predrokovaný so zástupcami 
magistrátu. Z dôvodu prípravných prác na pláne dopravnej obslužnosti MHD (PDO), ktorý 
predpokladá významné zmeny linkového vedenia, požiadali členovia komisie zodpovedných 
pracovníkov mesta a DPB, a.s., aby sa do zavedenia nového PDO urobili len zmeny 
linkovania v súvislosti s otvorením novej trolejbusovej trate Pražská – Hroboňova, 
uzatvorením niektorých tratí električiek a potrebami vyplývajúcimi zo stavu vozidlového parku. 

 
 
 
K bodu 4 
Návrh organizácie, výkonov a finan čného príspevku MHD z rozpo čtu mesta v roku 2012. 
 
Materiál uviedal Ing. Kvetoslava Čurná, zástupkyňa riaditeľa magistrátu. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu „Návrh organizácie, 
výkonov a finančného príspevku MHD z rozpočtu mesta v roku 2012.“ 
 
 
a) berie na vedomie 
 
predložené požiadavky mestských častí na zmenu organizácie liniek a dopravných výkonov 
MHD na rok 2012 
 
b) odporú ča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy schváliť zvýšenie finančného príspevku na 
zabezpečenie celkového výkonu 45 031 tis. vozidlových kilometrov na rok 2012 o 1,5 mil. Eur, 
celkový príspevok bude predstavovať 53,2 mil. Eur. 
 
c) ukladá 
 
riaditeľovi magistrátu predložiť návrh na zabezpečenie finančných prostriedkov potrebných na 
zvýšenie finančného príspevku mesta na MHD na rok 2012. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6          za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 

 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 



K bodu 5 
Prezentácia tvorby územného generelu dopravy BSK 
 
Materiál uviedli a odprezentovali zástupcovia spoločnosti DIC, s.r.o. Ing. Dušan Dúbravický, 
Ing. Dr. Milan Skýva, Ing. Pavol Vlček. Po skončení prezentácie nasledovala odborná 
diskusia.  
 
 
6.  Návrh plánu činnosti KDIS pre rok 2012. 
 
Plán činnosti KDIS v roku 2012 je totožný s plánom činnosti v roku 2011. 
 
 
K bodu 7 
Rôzne 
 
 
V tomto bode neboli žiadne podnety a pripomienky. 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
             predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
             tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave 16.02.2012                                         
 


